
Wethouder blijft  kalm onder kritiek op plan Trekdĳk 
De kritiek van de Raad van State op het plan voor bedrijventerrein Trekdijk is snoeihard. Toch is wethouder 

Rutger Schonis van Middelburg niet uit het veld geslagen. ,,We hebben ons huiswerk naar eer en geweten 

gedaan." 

 

Vooral de manier waarop Middelburg de uitstoot van stikstof door vrachtwagens wil compenseren, zorgde 

op de zitting afgelopen vrijdag in Den Haag voor kritiek. Er lijkt sprake van een papieren compensatie 

omdat in de stal die de gemeente wil weghalen al zeker vijftien jaar geen vee meer staat, en er dus ook al 

zo lang geen stikstofuitstoot door dieren meer is. 

 

Waarom is de gemeente hierover niet meteen heel duidelijk geweest? 

Schonis: ,,Deze methode is niet zo vreemd hoor, die wordt meer gebruikt, ook elders in het land. Denk aan 

Schiphol en het vliegveld bij Lelystad. Dat noemen ze salderen: het intrekken van een vergunning om 

stikstof te mogen uitstoten om met diezelfde stikstofruimte daarna iets anders te doen. Maar goed, of het 

mag en of wij het goed hebben gedaan, dat moet de rechter zeggen." 

 

Middelburg is al vijftien jaar bezig met het plan voor de Trekdijk. Verbaast het u dan niet dat er zo veel 

kritiek is op het plan? 

,,Ik heb er geen emotie bij hoor. We wachten de uitspraak af en zullen dan beoordelen wat we moeten 

doen. Wordt het een volledig 'nee' van de rechter of moeten we onderdelen repareren?" 

 

Het lijkt er wel op dat veel kritiek te voorkomen was geweest. De Werkgroep Trekdijk zegt al jaren dat er 

op Arnestein voldoende bedrijfsgrond is. De gemeente zegt steeds dat dat moeilijk is omdat zij die grond 

niet in eigendom heeft. En nu stelt de rechter dat het eigendom niet van belang is. Had u dat niet 

moeten weten? 

,,Als je het zo formuleert, snap ik wat je bedoelt. Maar dat kan ik niet beoordelen. Ik ben niet betrokken 

geweest bij de totstandkoming van het plan." 

 

Nee, dat was voordat u wethouder werd. Maar u bent wel verantwoordelijk. Daarom de vraag: verbaast 

het u dan niet dat er zo veel kritiek is? 

,,Nee, ik benader het neutraal. En ik zal het vervolg ook neutraal voorleggen aan de gemeenteraad. Als we 

stoppen met het plan, wat zijn dan de gevolgen? En als we het plan gaan repareren, hoe moet dat dan en 

wat zijn daarvan dan de gevolgen? De gemeenteraad kan dan een keuze maken." 

 

Is een belangrijke les nu al niet dat de gemeente beter naar de Werkgroep Trekdijk had moeten 

luisteren? Het is niet slechts een verzet van 'niet in mijn achtertuin', ze weten echt wel wat er speelt. 

,,Ja, je moet altijd serieus luisteren naar de geluiden uit de omgeving. Dat was voor ons al een belangrijk 

leerpunt. En dat doen we nu ook bij het zoeken naar woningbouwlocaties. We gaan met mensen de 

gesprekken aan en maken afspraken wat we met hun inspraak gaan doen." 


